
Verslag overlegvergadering Faculteitsraad - Faculteitsbestuur 04-07-2023 

Aanwezig: Kolen (vz.), Geurds, Henry, Pronk, El Idrissi, Kolbenstetter (vanaf ‘Ter instemming’), Louwen, 
Chu, Kuijt, Shaw, Verweij, Haring (verslag) 

Afwezig: Kalaijan 

Gasten: Ten Harkel (toehoorder), Kloosterman (Mare), Mollink, Zichem 
 
 
 

1. Opening en vaststelling agenda 

Kolen opent de vergadering. Agendapunt 5 ‘Ter bespreking’ zal aan de orde komen vóór agendapunt 
4 ‘Ter instemming’ zodat Kolbenstetter later in de vergadering online kan meestemmen. 

 

2. Mededelingen 
a) Bezoek Southampton 
Kolen deelt mee dat op 10 en 11 juli a.s. een delegatie van de universiteit van Southampton een 
bezoek zal brengen aan de faculteit. 

 
b) PvA onderzoeksvisitatie 
Henry: we moeten de onderzoeksvisitatie in 2024 voorbereiden en deze herfst een actieplan maken. 
De gebruikelijke thema’s viability, kwaliteit van onderzoek en maatschappelijke relevantie zullen 
worden beoordeeld, maar daarnaast moet de visitatiecommissie volgens de voorschriften 
beoordelen op vier (nieuwe) thema’s: PhD-beleid en training; HR-beleid, academische cultuur en 
open science. 

 
 

3. Concept-verslag FR – FB 9-5-2023 
Ad punt 3 actiepuntenlijst: de huidige FR zal dit overdragen aan de nieuwe FR. 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

4. Ter instemming 
4.1 Update parametermodel 
a) De FR stelt dat het goed zou zijn om tijd toe te wijzen aan de organisatie van stages (ook moeten 
de verwachtingen ten aanzien van medewerkers die stages organiseren duidelijker zijn). Daarnaast 
stelt de FR voor om in par. 6.2 meer toe te lichten waarop het toekennen van tijd aan de 
verschillende commissies gebaseerd is. Beide opmerkingen kunnen verwerkt worden in een 
volgende update van het parametermodel. 
b) Henry merkt op dat de parameters niet van toepassing mogen zijn op PhD’s en postdocs (dit 
volgt logischerwijs ook uit 6.1 maar zal worden geëxpliciteerd in par. 6.2). 
 

De Faculteitsraad stemt unaniem in met de wijzigingen in het parametermodel 
(dus met de voorliggende versie). 
 
4.2 Hoofdlijnen begroting 
a) Pronk: sectorgelden en starters- en stimuleringsbeurzen hebben het mogelijk gemaakt om extra 
medewerkers aan te stellen en enkele medewerkers een vast contract aan te bieden. 
b) Het zou goed zijn om een geformaliseerd beleid te hebben t.a.v. sabbaticals. 
c) De salarisverhoging volgens CAO wordt betaald door inflatiecorrectie van de overheid en door 



Centraal, salarisverhogingen binnen projecten moeten uit het projectbudget betaald worden. 
d) Uitdagingen op financieel vlak zijn het teruglopen van het aantal external funded projecten, en het 
afnemend aantal nieuwe studenten. 
e) De FR wil de hoofdlijnen van begroting graag uitgeschreven op papier ontvangen i.p.v. via een 
PowerPoint en stemt daarom nog niet in met de hoofdlijnen van de begroting. 
f) Pronk geeft aan dat de hoofdlijnen verwerkt worden in de gedetailleerde begroting die tijdens de 
vergadering van 22 augustus - conform het faculteitsreglement - ter advisering aan de FR voorligt. De FR 
zal dan instemming krijgen op de gedetailleerde begroting zelf. 

 
4.3 Update Leerstoelplan FdA 2020 – 2025 
De Faculteitsraad stemt in met de update van het Leerstoelplan. 

4.4. Richtlijn benoeming en bevordering WP 
De Faculteitsraad vraagt of bij bevordering wordt gekeken naar de tekst of naar de toetsingscriteria 
van de richtlijn. Faculteitsbestuur: er wordt voornamelijk gekeken naar de tekst; de toetsingscriteria 
worden meer als referentiekader gebruikt. 

 
De Faculteitsraad stemt in met de Richtlijn benoeming en bevordering WP. 

 
 

5. Ter bespreking 
1) Voortgang personeelsmonitor 
Mollink licht het Powerpoint sheet toe met de stand van zaken rond de personeelsmonitor. 
Communicatie en werkdruk lijken duidelijk verbeterpunten. De differentiatie tussen problematiek in 
diverse geledingen moet in het oog gehouden worden. 

2) Midterm review BA – en MA-opleiding 
a) Beoordeeld werden de BA degree, de MA degree en de thesis classes. 
Voor wat betreft de BA is er zorg over de twee tracks die BA-studenten na het eerste jaar kiezen. De 
wijziging die het reviewpanel voorstelt is om de volgorde van inleiding 1 en 2 om te draaien. 
b) Het panel gaf aan dat het profiel van Heritage & Society niet sterk is, en dat er geen sterke link lijkt 
te zijn met archeologie. Wellicht kan het profiel versterkt worden door het onderwijs in Heritage 
samen met andere faculteiten te geven. 

De FR geeft aan dat voor eerstejaars studenten het te onduidelijk is wat het vak inhoudt waardoor 
het minder aantrekkelijk is. 

 

6. Ter informatie 
Er zijn geen vragen of opmerkingen over de aan de raad ter beschikking gestelde stukken. 

 

7. Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen vragen op opmerkingen en de vergadering wordt gesloten. 



Actiepuntenlijst overlegvergadering Faculteitsraad en Faculteitsbestuur Archeologie 
 

nr datum ag. inhoud wie planning 
3 14-3-2023 3a De raad stemt in met het facultaire bestedingsplan voor de 

extra middelen voor de medezeggenschap 
  

Actie B: De FR coördineert de uitvoering van de voorstellen FR maart-april 
4 14-3-2023 4a De personeelsmonitor 2022 wordt besproken.   

Actie: na de gesprekken met de departementen komt het 
onderwerp terug in de overlegvergadering. 

Mollink Q2-3 

5 14-3-2023 4b De BKO voor PhD-students wordt besproken.   

Kolbenstetter stuurt de informatie die ze verzameld heeft aan 
het FB. Het FB/graduate school gaat hier nader naar kijken 
(onderwijseisen, toegang tot BKO, kosten van BKO, et cetera). 

Kolben- 
stetter, 
Henry, Mans 

Q2 

6 9-5-2023 4.1 De raad heeft opmerkingen bij de BA OER 2023-4 (eind- 
kwalificaties) en de MA/RMA OER 2023-4 (learning outcomes). 

  

Actie: Het Faculteitsbestuur gaat de opmerkingen bestuderen en 
komt er op terug t.b.v. de OER 2024-5. 

De Vries, 
Geurds 

voorjaar 
2024 

7 9-5-2023 4.2 De centrale BHV Rapportage 2022 wordt besproken.   

Actie A: Pronk gaat via de departementsvoorzitters op zoek naar 
nieuwe BHV’ers (i.h.b. voor de vrijdagen). 

Pronk juni 

Actie B: Slabber zoekt de regels uit om BHV’er te mogen worden 
en Pronk gaat met het UFB in gesprek over de relevantie van de 
huidige regels. 

Pronk, 
Slabber 

juni 

8 9-5-2023 7 De FR stelt vragen over de duurzaamheid v.d. komende BBQ.   

Actie: Het FB zoekt voor de komende jaren naar alternatieven 
voor BBQ’en met meer aandacht voor duurzaamheid. 

Pronk eind 2023 

9 9-5-2023 8 Het FB draagt de assessor voor herbenoeming bij het CvB voor.   

Actie: Verweij droeg op 17-5 de herbenoeming voor. CvB afgehandeld 
10 4-7-2023 4.2 Gedetailleerde begroting op papier naar FR sturen Pronk, 

Verweij 
   afgehandeld 
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